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PREŠOVSKÝ SAMOSPRÁVNY KRAJ 
Komisia správy majetku pri Zastupiteľstve Prešovského samosprávneho kraja 

Z Á P I S N I C A   

z  14. riadneho zasadnutia Komisie správy majetku a investícií zo dňa 23.09.2024 

Miesto zasadnutia: 

Zasadacia  miestnosť Úradu PSK, Námestie mieru 2, Prešov (zasadacia miestnosť č. 507 na 5. poschodí)  

Čas zasadnutia:  

13:30 hod. 

Prítomní:  

Podľa prezenčnej listiny. 

Program zasadnutia: 

1.  Otvorenie 

2.  Kúpa 

  2.1   Návrh na schválenie strategického návrhu usporiadania pozemkov pod stavbami SÚC PSK na obdobie  

          rokov 2024 - 2025 

2.2    Kúpa pozemkov k. ú. Ulič od p. Michalcová 

2.3    Kúpa pozemkov v k. ú. Strará Ľubovňa od p. Paucová 

2.4    Kúpa pozemkov v k. ú. Raslavice od p. Tkáča 

2.5   Kúpa pozemkov v k. ú. Bardejov od p. Vantu 

2.6    Kúpa pozemkov v k. ú. Veľká od p. Križana a p. Božoňa 

2.7    Kúpa pozemkov v k. ú. Veľká od p. Martinkovičovej 

2.8    Kúpa pozemkov v k. ú. Stráže pod Tatrami od p. Slavkovského a p. Palkovej  

2.9    Kúpa pozemkov v k. ú. Ruské Pekľany od p. Fecka a p. Feckovej 

2.10  Kúpa pozemkov v k. ú. Šiba od fyzických osôb 

2.11  Kúpa pozemkov v k. ú. Fulianka od fyzických osôb 

2.12  Kúpa pozemkov v k. ú. Gregorovce od fyzických osôb 

2.13  Kúpa pozemkov v k. ú. Spišská Stará Ves od fyzických osôb 
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2.14  Kúpa pozemkov v k. ú. Sabinov od fyzických osôb 

2.15 Kúpa pozemku v k. ú. Veľká Lomnica od fyzických osôb 

2.16 Kúpa nehnuteľného majetku Dr. Noé 

2.17 Zmena  uznesenia č. 240/2023 z 8. zasadnutia Zastupiteľstva PSK zo dňa 28.08.2023 

2.18 Zmena a doplnenie uznesenia č. 120/2023 z 5. zasadnutia Zastupiteľstve PSK zo dňa 17.04.2023 

2.19 Zmena uznesenia č.414/2024 z 13.zasadnutia ZPSK zo dňa 20.05.2024 

3. PHOZ 

3.1  Nájom v správe správcu Stredná priemyselná škola technická, Komenského 5, Bardejov 

3.2  Zámena nehnuteľného majetku medzi PSK a mestom Sabinov 

4. VB a BVB 

4.1  Zriadenie BVB (správca SUC PSK) v k. ú. Humenné- plynová prípojka 

4.2  Zriadenie BVB (správca SUC PSK) v k. ú Žehňa- optická sieť 

4.3  Zriadenie BVB (správca Krajské múzeum) v k. ú. Prešov – nabíjacia stanica 

5.     Zmena člena v Dozornej rade Prešovského zdravotníctva,  a. s – OZ  

6.     Podanie žiadostí o NFP pre dopytovo-orientované projekty v rámci výzvy: PSK-MIRRI-010-2024-

ITI-EFRR– OŠ     

7.     Výdavky na spolufinancovanie žiadostí o dotáciu v pôsobnosti MPSVR SR pre zariadenia sociálnych        

služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti PSK - OSVaR   

8.     Zmena uznesenia Zastupiteľstva PSK č. 379/2024 zo dňa 15. apríla 2024 za účelom realizácie 

projektu „Solaris Scholarum – Inštalácia fotovoltických systémov na školách v PSK“ - OŠ 

9.      Realizácia projektu „SPŠ Elektrotechnická Prešov – Rekonštrukcia internátu“ z Programu 

Slovensko, kód výzvy: PSK-SIEA-002-2023-DV-EFRR - OŠ 

10.     Rôzne 

11.     Záver 

 

K bodu: 

 

1.  Otvorenie 

 

MUDr. Patrik Mihaľ predseda komisie: Otvoril zasadnutie, privítal prítomných poslancov a oboznámil 

ich s programom.   

Hlasovanie: za: 15  proti: 0  zdržal sa:  0  nehlasoval: 0  

Za overovateľa navrhol: Dávid Richard Obročník 

Hlasovanie: za: 15  proti: 0  zdržal sa:  0  nehlasoval: 0   

Za overovateľa bol zvolený Dávid Richard Obročník. 
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2.  Kúpa 

 

2.1  Návrh na schválenie strategického návrhu usporiadania pozemkov pod stavbami SÚC PSK na 

 obdobie rokov 2024 - 2025 

 JUDr. Jana Krivková, vedúca úseku riaditeľa SUC PSK: Uviedla tento bod programu podľa  

 doručeného materiálu a príloh.  

 Diskusia: p. poslanec Mgr. Štefan Žid položil otázku týkajúcu sa ceny majetkovoprávneho 

 vysporiadania pozemku vo vlastníctve Ing. Paucovej, keďže v predloženom strategickom návrhu  pri 

 spôsobe nacenenia je uvedená cena dohodou 25 m² a podľa ZP je cena 31,77 za 1m², za akú cenu sa 

 tento pozemok vykupuje? JUDr. Jana Krivková uviedla, že tento pozemok sa vykupuje za cenu 31,77 

 za 1m². Poslanec Mgr. Štefan Pčola položil otázku, aké staré sú ZP a GP? ZP a GP sú vyhotovené v 

 roku 2023. Zároveň bola položená otázka, či tento materiál bude predložený na schválenie v ZPSK, 

 na čo JUDr. Jana Krivková uviedla, že nie, je to len pracovný dokument, podľa ktorého sa v ZPSK 

 budú predkladať na schválenie samostatne jednotlivé majetkovoprávne prevody. Poslanci navrhli aby 

 v návrhu uznesenia pre MPV pozemku vo vlastníctve p. Paucovej bol doplnený udaj v časti kúpnej 

 ceny slovom „maximálna kúpna cena“.        

      Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

      Hlasovanie: za: 14 proti: 0 zdržal sa:  1  nehlasoval: 0 

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod IV. A Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

  

 2.2 Kúpa pozemkov k. ú. Ulič od p. Michalcová  

   

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 

Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 15 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 1 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

2.3  Kúpa pozemkov v k. ú. Stará Ľubovňa od p. Paucová  

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 

Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 14 proti: 0 zdržal sa:  1 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 2 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

2.4  Kúpa pozemkov v k. ú. Raslavice od p. Tkáča  

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 15 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 3 Uznesenia č. 13/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

2.5  Kúpa pozemkov v k. ú. Bardejov od p. Vantu  

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 



4 

 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 15 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 4 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

2.6  Kúpa pozemkov v k. ú. Veľká od p. Križana a p. Božoňa  

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 14 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 5 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

2.7  Kúpa pozemkov v k. ú. Veľká od p. Martinkovičovej  

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 14 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 6 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

2.8  Kúpa pozemkov v k. ú. Stráže pod Tatrami od p. Slavkovského a p. Palkovej  

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 14 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 7 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

2.9  Kúpa pozemkov v k. ú. Ruské Pekľany od p. Fecka a p. Feckovej  

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 14 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 8 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

2.10  Kúpa pozemkov v k. ú. Šiba od fyzických osôb  

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 14 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 9 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

2.11 Kúpa pozemkov v k. ú. Fulianka od fyzických osôb 
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 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 14 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 10 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

2.12  Kúpa pozemkov v k. ú. Gregorovce od fyzických osôb  

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 14 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 11 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

2.13  Kúpa pozemkov v k .ú. Spišská Stará Ves od fyzických osôb  

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 15 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 12 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

2.14  Kúpa pozemkov v k. ú. Sabinov od fyzických osôb  

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 15 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 13 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

2.15  Kúpa pozemku v k. ú. Veľká Lomnica od fyzických osôb  

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 15 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 14 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

2.16 Kúpa nehnuteľného majetku Dr. Noé 

  JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 
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 Diskusia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie navrhol vrátiť sa k predmetnému schvaľovaniu 

 uznesenia na najbližšej komisii správy majetku a investícii, ktorej navrhovaný termín konania je dňa 

 19.11.2024. Poukázal na potrebu komplexného riešenia vysporiadania pozemkov pod stavbami vo 

 vlastníctve PSK aj v iných okresoch, ako príklad uviedol nevysporiadaný pozemok pod stavbou 

 Gymnázia L. Stöckela v Bardejove. Poslanec Ing. Jozef Kmec, PhD sa stotožňuje s návrhom predsedu 

 komisie, aby sa zosúladila potreba majetkovoprávneho vysporiadania vo všetkých okresoch.   

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 5 proti: 0 zdržal sa:  10 nehlasoval: 0  

Uznesenie: nebolo prijaté v navrhovanom znení (viď. bod II. A. 1 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo 

dňa 23.09.2024) 

 2.17 Zmena  uznesenia č. 240/2023 z 8. zasadnutia Zastupiteľstva PSK zo dňa 28.08.2023  

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 15 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 15 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

2.18 Zmena a doplnenie uznesenia č. 120/2023 z 5. zasadnutia Zastupiteľstve PSK zo dňa 17.04.2023  

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 15 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 16 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

2.19 Zmena uznesenia č.414/2024 z 13.zasadnutia ZPSK zo dňa 20.05.2024 

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 15 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 17 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

3.  PHOZ 

3.1 Nájom v správe správcu Stredná priemyselná škola technická, Komenského 5, Bardejov 

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 15 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 18 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

3.2 Zámena nehnuteľného majetku medzi PSK a mestom Sabinov 

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 
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Diskusia: Ing. Michal Repaský uviedol, že Mesto Sabinov pracuje na príprave ich návrhu zámeny    

      medzi Mestom Sabinov a PSK.  

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 14 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 19 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

4. VB a BVB 

4.1    Zriadenie BVB (správca SUC PSK) v k. ú. Humenné- plynová prípojka 

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh  

 Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0   

 Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod III. A.1 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

4.2   Zriadenie BVB (správca SUC PSK) v k. ú Žehňa- optická sieť 

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh  

 Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0   

 Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod III. A.2 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

4.3   Zriadenie BVB (správca Krajské múzeum) v k. ú. Prešov – nabíjacia stanica 

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh  

 Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0   

 Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod III. A.3 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

5. Zmena člena v Dozornej rade Prešovského zdravotníctva,  a. s – OZ  

 JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA, vedúca Odboru majetku a investícií: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

  Diskusia: bez diskusie 

  Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

  Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. B. 20 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 23.09.2024) 

6.  Podanie žiadostí o NFP pre dopytovo-orientované projekty v rámci výzvy: PSK-MIRRI-010-

 2024-ITI-EFRR– OŠ     

 

 Ing. Ivana Kirkov, vedúca oddelenia projektov stredných škôl: Uviedla tento bod programu 

 podľa doručeného materiálu a príloh. 

  Diskusia: bez diskusie 

 Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

   Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  
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  Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 21 – B.32 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

7.   Výdavky na spolufinancovanie žiadostí o dotáciu v pôsobnosti MPSVR SR pre zariadenia 

 sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti PSK - OSVaR   

 

 

 PhDr. Viktor Guman, vedúci Odboru sociálnych vecí a rodiny: Uviedol tento bod programu 

 podľa    doručeného materiálu a príloh. 

  Diskusia: bez diskusie 

  Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

   Hlasovanie: za: 11 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

   Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 33 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

  

8.    Zmena uznesenia Zastupiteľstva PSK č. 379/2024 zo dňa 15. apríla 2024 za účelom realizácie 

 projektu „Solaris Scholarum – Inštalácia fotovoltických systémov na školách v PSK“ - OŠ 

 

 PaedDr. Ján Furman, vedúci odboru školstva: Uviedol tento bod programu podľa doručeného 

 materiálu a príloh. 

 Diskusia: bez diskusie 

  Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

  Hlasovanie: za: 11 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

  Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 34 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

 9.      Realizácia projektu „SPŠ Elektrotechnická Prešov – Rekonštrukcia internátu“ z Programu 

 Slovensko, kód výzvy: PSK-SIEA-002-2023-DV-EFRR - OŠ 

 

 PaedDr. Ján Furman, vedúci odboru školstva: Uviedol tento bod programu podľa doručeného 

 materiálu a príloh. 

  Diskusia: bez diskusie 

  Návrh uznesenia: MUDr. Patrik Mihaľ, predseda komisie predniesol návrh uznesenia 

   Hlasovanie: za: 11 proti: 0 zdržal sa:  0 nehlasoval: 0  

  Uznesenie: prijaté v navrhovanom znení (viď. bod B. 35 Uznesenia č. 14/2024/KSMaI zo dňa 

23.09.2024) 

        

10.     Rôzne 

 

 

11.     Záver 

 

 

 

V Prešove dňa 23.09.2024 

Za správnosť: 
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____________________________ ___________________________ 

JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA  MUDr. Patrik Mihaľ 

 sekretárka  predseda 

Komisie správy majetku a investícií  Komisie správy majetku a investícií 

 

Zapísal:   Za overovateľa: 

 

___________________________  ____________________________ 

 Mgr. Zuzana Badidová  Dávid Richard Obročník 
 referent oddelenia majetku  člen komisie 


